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 בס"ד 

 21פרוטוקול מס 

 ישיבת ועד מקומי חשמונאים

 23.1.2020תאריך הישיבה:  

 

 ,משה ישרוףאילן יעיש, ,דוד  רוטר , פנינית אברך חברוני, אהרן צוקר, : נוכחים

 .מיכאל פורר ,אייל בן דוד, ציונה שרוני, שלומית פורמנסקי              

 

 סדר היום:

 אישור פרוטוקול קודם. 1

 יאושר לאחר הגשת תיקונים 1.1.2020  פרוטוקול    א.

 ב. תבוצע השלמה לטבלת משימות ויצורף לקובץ המשימות.

 

 עדכוני יו"ר. 2

 מעדכנת כי לאחר התייעצות נוספת פתיחת חשבון נפרד לביטחון גורר עלויות גבוהות,   א

 הובהר ע"י אחראי תקצוב ובקרה בוועד כי חשבון הביטחון מתנהל כחשבון סגור הוצאות        

 והכנסות בלבד .    

  הוועד ביקש לקבל נתוני גבייה מלאים וכן תשלום מלא מהמועצה בגין תשלום גני מודיעין ב. 

 חשבון השמירה מתנהל על ידי היישוב.

גני ב בפועל של אגרת השמירה את נתוני הגבייהצה, במועמקובי מאמו  בקש שוב, הפעםאייל י

 .מודיעין

פנינית הביאה את סיכום ועדת היישובים המתנהלת במועצה וקראה את הנקודות הנוגעות ג. 

לעניין השינוי בהתייחסות התקציבים הניתנים ליישובים, כוונת המועצה היא ליצור מודל חדש 

 לניהול תקין תוך חצי שנה.

 תהיה החלטה על הקיצוץ בתקציב הישוב. 5.2.2020ד. נראה כי עד 

 5.2-ה. פנינית תפנה למועצה לתאום פגישה עמנו לפני ה

ו. לבקשת נעמן ביבי מנהל אגף תאום ובקרה במועצה, סעיף ד בהצעה לתכנון שטחים חומים 

 יעודכן כלהלן:

בנייה ,שיוצע בין  יוקצה למרכז תרבות בן  שלוש קומות, תוך ניצול מקסימלי של אחוזי 320מגרש 

 השאר לשימוש עמותות וארגונים הפועלים ביישוב תוך איזון צרכי הציבור.

 .אחד פה אושר' ד לסעיף התיקון

הפועל לרווחת הילדים , הצוות פעיל במיוחד ונותן  –פנינית מביעה הערכה לצוות וועדת חינוך  ז.

 יישר כוח.-מענה לבית ספר ולגנים

בפגישה השתתפו פנינית, מיכאל, כל צוות הגננות ונציגי  –השבוע התקיימה פגישה עם הגננות 

 צוות וועדת חינוך.

 הנושאים שעלו הינם:

 רכישות גננות יבוצעו למול בקרה של גבייה בפועל. .א

 נשחרר חשבונות שמעוכבים אבל יובהר שלהבא לא ישולם חשבון גרעוני. .ב
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כמו גננות. פקוד בגנים הפתרון שהוצע הינו פנייה ישירה לעקב מס' תלונות נקודתיות על ת .ג

 ההורים. עםתיאום ציפיות הוצע לבצע כן 

 ן הגנים לבית הספר.יהקשר ב, דובר על תהליך מעבר מהגן לכיתה א'  .ד

 

 

 

  עדכוני וועדות .3 

 תרבותועדת  13. 

 .לנשים דיג'ייומסיבת ר"ח בשיתוף  ברתנורא תקיים בעז"הבחודש אדר י

 ועדת שפ"ה 3.2

 שובי במסגרת חודש שבט.יועדת שפ"ה מתבקשת להכין יחד עם הנוער תוכנית ניקיון י

 ועדת נוער 3.3

  .הובעה שביעות רצון מהן .א. בוצעו שיחות חתך עם רכזות הנוער

 .)אוגוסט( עד סוף השנהתכוונת להישאר משרון עדכנה כי ב. אביטל 

, וצח"י חינוך ליוו את הנוער צח"י טובולסקי. צוות הועד מצר על פטירתו של חברנו יצחק ג. 

ועד ההורים של הסניף בסינרגיה ו, ועדת נוערנוער, העם צוות  פעלו בשיתוף פעולהבתקופה זו 

 .טובה

מתואם עם מנהל  .זמן בנים, זמן לבנותהספורט. יוקצה ד. מוצ"ש הנוער יתחיל להשתמש באולם 

 האולם.

 

 ועדת דת 3.4

 באם לא, יש לברר את הסיבה לכך. נכנס תקציב מהמועצה הדתית. יש לבדוק אםא. 

 ., האירוע היה מכובד ביותרמשתתפים 300מעל נכחו  –סיום הש"ס טקס ב. 

תושבי הישוב וחברי הועד מודים לזאב וינדיש ומקהלת הילדים על השתתפות באירוע סיום  ג

 הש"ס.

 .ד. הועד מברך את כל הלומדים בשיעורים בישוב ומסיימי לימוד הש"ס

 

 ועדת ביטחון 3.5

 התקבלו הרבה ברכות על המהלך כתורם לשיפור הביטחון. ביציאה מהישוב. א. הותקנו דוקרנים

אנו נדרשים לאזן בין אינטרס ציבורי  יש תלונות מתשע משפחות הגרות בשכנות לשער הישוב.    

 ופרטי.

 תלונות בנושא יש להפנות לאייל בן דוד יו"ר ועדת ביטחון.ב. 

 תרון זמני.שמונחים בשעות הערב בימי החול כפג. כאמצעי להקטנת הרעש קנינו שטיחונים 

 ,סוכם על הוצאת הדוקרן .לחיפוש דרך להקטנת הרעש התקינה הדוקרנים ד. חזרנו לחברה

 במטרה להפחתת הרעש. ₪ 2,000-הכנסת שטיח גומי והתקנה מחדש בעלות של כ

רוע הביטחוני האחרון לקיים פגישת וועדת יה. הרב ינון יו"ר גני מבקש כהפקת לקחים מהא

 ביקש גם את שיקום הגדר..ביטחון, נציגי המועצה וצבא 

 לשביל הביטחון בהמשך להצעות מחיר שהתקבלו.פרויקט תיק  שוב ליצור . מבקשו

 .התיק יכלול תמונות שלב ב' אספלט.   שלב א' רק גדר ודרך.  
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 . דכוני מנהל הישובע .5

 גביית חובות תושבים א.

 ₪. 310,501נגבו  ,במסגרת השיחות עם בעלי חוב ,30.11.2019מ 

 ונגבו כספים.,כולל מכתבי התראה בנושא זה,  בוצע מאמץ  כן מודגש כי גם לפני     

 בע"ה ביום שני תצא פנייה לעו"ד לסבב מכתבי התראה נוספים.    

 מורשים בחשבון שוטף ב.

 אושר בשנית מורשי חתימה

 אברך חברוניפנינית 

 צוקר אהרן

 פורר מיכאל

 מרשימת מורשי החתימה.  מי שלא צוין לעיל יורד

 חתימה על הסכם בדבר השתתפות במימון מרכיבי ביטחון רבש"צים וסגן.ג. 

 .אחד פה לחתום אושר

 . 11:00ב 26.1.2020דווח כי יו"ר המועצה הדתית יבקר במקווה ביום ראשון  ד.

 ה. התקיים דיון סגור בנושא עובדים.

 

 

 20:00 שעהב 12.2.2020נקבעה ליום  ישיבת וועד הבאה 

 

 

 

 מיכאל פורר רשם: 

 


